## 交通事務委員會

## 在2016年12月16日會議上通過有關 "增加小巴座位"的議案

鑒於現時公共小巴的載客量未能滿足繁忙時段的乘客需求,以 及市面的小巴車款和技術普遍可設置 20 個座位,本會促請政府 應善用現有可載客容量,增加公共小巴座位數目至 20 個,以應 付乘客需要和縮短繁忙時段的候車時間。

動議人: 劉國勳議員, MH

(Translation)

## **Panel on Transport**

## Motion on "Increasing the Seating Capacity of Light Buses" passed at the meeting on 16 December 2016

That given that the existing carrying capacity of public light buses is unable to meet the passenger demand during peak periods, and that light bus models in the market can in general accommodate technically 20 seats, this Panel urges the Government to make optimal use of the existing carrying capacity by increasing the seating capacity of public light buses to 20 seats, so as to meet the passenger demand and reduce the passenger waiting time during peak periods.

Moved by: Hon LAU Kwok-fan, MH